
 

 
Acta de l’assemblea general ordinària 2025 

 
 

  Manresa, 13 de febrer de 2025 
 
 
A les 20:15 es constata que hi ha 4 assistents, amb què no es pot constituir l’assemblea. 
S’inicia l’assemblea a les 20:45 hores, en segona convocatòria, a Viladordis, amb 
l’assistència del president Josep Maria Sala, el secretari Eric Roy, el tresorer Àngel 
Bastardas i el vocal Pau Pujol. La Rut Navarro i el Marc Coronado han excusat 
prèviament la seva assistència per motius personals. A més, hi assisteixen un total de 
43 socis. 
 
Atès que l’acta de la darrera assemblea general ja s’ha fet arribar a tots els associats 
amb anterioritat, es demana si es precisa la seva lectura, i s’estima unànimement que 
no és necessària. Seguidament, es pregunta als assistents si volen fer-hi cap esmena, 
supressió o addició, i es considera que no, pel que s’aprova. 
 
Tot seguit, el tresorer exposa el balanç financer de l’exercici 2024. S’explica que, tot i 
preveure 1000 euros de dèficit en els pressupostos es va arribar a uns 500 euros de 
superávit, degut a concerts sobrevinguts. Es fan preguntes sobre les partides de viatges 
i transport, adquisició d’instruments musicals, bens patrimonials, i altres despeses (punt 
8). El Tresorer, amb l’ajuda de la resta de la junta, fan totes les aclaracions pertinents. 
Sense haver-hi més consultes al respecte, s’aproven per unanimitat els comptes de 
l’exercici 2024. 
 
A continuació es presenta el pressupost per l’exercici 2025. El secretari comenta que 
enguany l’entitat fa 30 anys, i tal com ja es va comentar en un assaig previ, es va decidir 
cel·lebrar-ho passant els dies 18, 19 i 20 de juliol a la masia del Puig de Vallferosa 
(Torà). L’entitat es pot permetre aquesta despesa donat que porta molts anys seguits 
amb beneficis. Aquest és el principal motiu pel que el pressupost d’enguany tingui un 
dèficit previst de 5570 euros. Cal mencionar que, com cada any, és un pressupost 
‘pessimista’, i que pot haver-hi algun concert més o alguna despesa menys. El tresorer 
exposa el pressupost, posant èmfasi en la pujada de la partida de ‘viatges i transport’ 
(de 100€ al 2024 a 1250€ al 2025), deguda al lloguer de la furgoneta que es fa 
actualment pels concerts. Es responen algunes preguntes i es fan algunes aclaracions. 
Sense haver-hi més consultes al respecte, s’aproven per unanimitat els pressupostos 
del 2025. 
 
El president presenta el següent punt de l’ordre del dia: exposició de les gestions de la 
Junta Directiva del darrer any i previsió d’activitats pel proper any. Aquest any es tocarà 
al Kursaal en 3 ocasions: Cap d’Any, Recordando a Nino Bravo i Santa Cecília. 
 
 
 



 

 
Aquest darrer, es fa el canvi per raons d’espai, tant pel públic com pels músics. 
D’aquesta forma es podrà convidar a alguna escola de música més. També comenta 
que s’ha tancat la data del concert d’Avinyó pel dissabte 10 de gener del 2026. Enguany 
les colònies a Portell es faran el cap de setmana del 13 i 14 de desembre, a petició del 
director. 
 
El president comenta que hi ha negociacions en marxa per fer el concert de la capitalitat 
de la sardana a Olot, i per fer concerts a Cervera, Navàs i Avinyó. Es comenta també 
que ja s’ha tancat la data del concert de Sant Fruitós, però hi ha hagut dificultats per 
arribar a un acord amb l’ajuntament. 
 
Finalment el president fa una petició de responsabilitat als assistents per què, si es 
marca l’assistència en un àpat en el full d’inscripció a les colònies, es compleixi i es faci 
l’àpat. 
 
El següent punt és la renovació de la Junta Directiva. El president diu que només s’ha 
rebut una candidatura, encapçalada per ell mateix i amb la següent composició: Marc 
Coronado com a sotspresident, Eric Roy com a secretari, Àngel Bastardas com a 
tresorer, Rut Navarro com a arxivera i Pau Pujol com a vocal. S’aprova aquesta 
candidatura per unanimitat. 
 
Aprofitant aquest punt de l’assemblea, el president comenta que es farà un canvi en 
referència als comptes bancaris de l’entitat. Actualment fan falta dues persones de les 
tres següents per realitzar gestions al banc: Josep Maria Sala, Àngel Bastardas, i Miquel 
Vilalta (que fins ara encara era oficialment el secretari de l’entitat). El canvi que es farà 
és retirar l’antic secretari per posar el nou. Així doncs, les tres persones habilitades 
seran: Josep Maria Sala Barberà (amb DNI 39.292.498-B), Àngel Bastardas Canals 
(amb DNI 39.302.167-C) i Eric Roy Almonacid (amb DNI 39.421.231-J). Aquest canvi és 
aprovat unànimament. 
 
Finalment arribem al darrer punt de l’ordre del dia: torn obert de preguntes. Només es fa 
una pregunta per part del director, que desitja saber l’estat del possible concert a 
Montserrat pel novembre d’enguany. Es respon que, degut a la proximitat amb el 
concert de Santa Cecília i la mobilització que implica per un petit passacarrers la Junta 
va decidir no participar-hi. El director comenta que seria una molt bona oportunitat. 
 
Per contextualitzar, el secretari defineix la proposta del concert: la Federació Catala de 
Societats Musicals (FCSM) va proposar de fer una trobada de bandes a Montserrat el 
proper diumenge 9 de novembre (una setmana abans de Santa Cecília), en motiu del 
mil·lenari de Montserrat. Paguen autocar i esmorzar. L’arribada seria a les 8:45h, 
s’esmorza, a les 11h es va a missa i a els 12h es fa un passacarrers fins a les 13:30h. Hi 
ha la possibilitat de fer un concert a la tarda, però només unes bandes son 
sel·leccionades. 
 
 



 

 
El president informa que el termini per la inscripció va finalitzar fa un mes, però 
l’organitzador encara estava insistint-li fa una setmana. El secretari diu que, si als 
assistents els hi interessa, es pot intentar recuperar les gestions i fer el concert. S’acaba 
decidint deixar 3 dies de reflexió als músics i, en funció de la decisió de la majoria, tirar 
endavant o no el concert. 
 
Sense més temes a tractar, es dona per finalitzada l’assemblea a les 21:42 hores de la 
qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
ANNEX 
 
Passats els dies de reflexió, la gran majoria dels músics han votat a favor del 
passacarrers a Montserrat. El president gestionarà doncs poder fer aquest 
esdeveniment. 
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